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2018Z00887 

Vragen van de leden Dijksma en Nijboer (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Waar 
zijn de miljoenen voor de gezonde Veenkoloniën gebleven?» (ingezonden 
23 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Waar zijn de miljoenen voor de gezonde 
Veenkoloniën gebleven?»1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het feit dat onduidelijk is waar de tien miljoen euro voor 
extra gezondheidsmaatregelen gebleven is? 

Vraag 3
Heeft u een overzicht op welke wijze dit extra geld voor de Veenkoloniën is 
besteed? 

Vraag 4
Heeft u signalen ontvangen dat door bureaucratie grote delen van het het 
beschikbare geld onvoldoende op de juiste plekken terecht is gekomen? 

Vraag 5
Welke gezondheidsdoelen zijn bij de start van het project gesteld en heeft u 
inzicht in hoeverre deze zijn behaald? 

Vraag 6
Bent u bereid om met provincie en betrokken organisaties in overleg te 
treden over de wijze waarop beter kan worden samengewerkt om de 
gezondheid van de mensen in de Veenkoloniën te verbeteren?

1 RTV Noord, 17 januari 2018
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